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Protokół nr LIII/10  
z obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

 w dniu 28 kwietnia 2010r. 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie V kadencji (2006- 2010) otworzył o godz. 11.30 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski stwierdzając jednocześnie 
quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Sesja zwołana była na godz.11.00. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło początkowo 10, od pkt 7 - 12 radnych  (zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
Przewodniczący powitał sołtysów (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu) oraz zebranych gości (wpisani na listę obecności stanowiącą załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).  
Obsługę prawną sesji zapewniał radca prawny Dariusz Iwaszkiewicz. 
Ad. 3. 
Sekretarzem obrad wybrano jednogłośnie Wiceprzewodniczącą Reginę Krystynę Bagińską 
Ad.4. 
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad pytając o ewentualne wnioski o jego 
zmianę. 
Na wniosek służb Burmistrza do porządku obrad wprowadzono trzy nowe punkty: Podjęcie 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w WFOŚiGW w Łodzi (budowa kanalizacji) –w 
pkt 12 porządku, Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania warunków geograficzno 
przestrzennych i uszczegółowienia opisu granic obwodów głosowania –w pkt 15 porządku 
oraz „Stanowisko Rady Miejskiej w Rzgowie w przedmiocie inicjatywy społecznej w sprawie 
rozbiórki budynku starej strażnicy w Rzgowie” –w pkt 30 porządku.  
Przewodniczący odczytał pismo mieszkańców Rzgowa sprzeciwiających się planom 
zachowania fragmentu ściany starej strażnicy. 
Radny Bagiński zabrał głos w kwestii pkt 13 proponowanego porządku sugerując, iż uchwała 
taka została już podjęta na poprzedniej sesji. 
Pani Burmistrz Pietrusińska przybliżyła stanowisko radców prawnych odnośnie dzisiejszego 
projektu uchwały – na poprzedniej sesji radni odrzucili uchwałę, która w treści pozytywnie 
opiniowała projekt likwidacji szpitala w Brzezinach, nie oznacza to jednak automatycznie 
wyrażenia negatywnej opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w Brzezinach n.t likwidacji 
w.w. szpitala. Opinia musi zostać jednak wyrażona w sposób wyraźny a nie dorozumiany. 
Radni w głosowaniu 8-„za”, 2”wstrz.się”, 0 „przeciw” przyjęli porządek obrad ze zmianami 
zgłoszonymi przez Pana Burmistrza. 
Porządek obrad po zmianach obejmował: 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie quorum 
3. Wybór sekretarza obrad 
4. Przedstawienie porządku obrad 
5. Przyjęcie protokołu z LII Sesji RM 
6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej 

a) informacja na temat wykonania uchwał podjętych podczas LII sesji 
b) informacja na temat realizacji zgłoszonych wniosków 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady w okresie międzysesyjnym 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzgów na rok 2010 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Rzgów 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale Rady Miejskiej w Rzgowie Nr 

XLVI/332/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2010r. Powiatowi 
Łódzkiemu Wschodniemu na współfinansowanie zadania pn. „Remont drogi powiatowej 
Nr 2941E na odcinku ok.1270 m –sołectwo Grodzisko-Konstantyna-etap I” 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w WFOŚiGW w Łodzi (budowa 
kanalizacji) 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu w 
Brzezinach w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Brzezinach 

14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Rzgowa do wypłaty 
odszkodowania za drogę w Czyżeminku (działki nr 26/2 i 26/3) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania warunków geograficzno przestrzennych i 
uszczegółowienia opisu granic obwodów głosowania  

16. Informacja nt realizacji programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 
pozarządowymi w 2009r. 

17. Sprawozdanie Kierownika GPZ w Rzgowie z wykonania budżetu i realizacji Programu 
zdrowotnego za rok 2009. 

18. Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 GOPS w Rzgowie 
19. Sprawozdanie Pełnomocnika Burmistrza Rzgowa ds Uzależnień z realizacji Gminnego 

Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii za rok 2009 

20. Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 GOK w Rzgowie 
21. Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 Biblioteki Gminnej w 

Rzgowie 
22. Sprawozdanie rzeczowo-finansowe GLKS „Zawisza” za rok 2009 
23. Sprawozdanie rzeczowo-finansowe LUKS „Sokół” za rok 2009 
24. Informacja nt funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu w Rzgowie w roku 2009 
25. Sprawozdanie rzeczowo-finansowe Stowarzyszenia „Otwarte Serca” za rok 2009 
26. Informacje Dyrektora Gimnazjum, Dyrektorów szkół podstawowych oraz Dyrektora 

Przedszkola nt organizacji i funkcjonowania poszczególnych placówek oświatowych w 
roku 2009 

27. Sprawozdanie rzeczowo-finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2009 
28. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2009 
29. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium za rok 2009 dla Burmistrza Rzgowa: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za 
rok 2009 Burmistrzowi Rzgowa 

b) odczytanie opinii RIO dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa z 
wykonania budżetu za rok 2009 

c) protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania budżetu za rok 2009 
d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia bądź 

nieudzielenia absolutorium z wykonania budżetu za rok 2009 
Burmistrzowi Rzgowa 

e) debata absolutoryjna –dyskusja nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia bądź nieudzielenia absolutorium z wykonania budżetu 
za rok 2009 Burmistrzowi Rzgowa  

f) głosowanie za udzieleniem absolutorium za rok 2009 Burmistrzowi 
Rzgowa 

-podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu i 
udzielenia/nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa 
30.Stanowisko Rady Miejskiej w Rzgowie w przedmiocie wniosku mieszkańców 
opowiadających się za rozbiórką budynku starej strażnicy w Rzgowie 
31. Interpelacje radnych 
32. Wnioski i zapytania 
33. Komunikaty, sprawy różne 
34. Zamknięcie sesji. 
Ad.5. 
Protokół został przyjęty bez uwag. 
Ad.6. 
Głos oddano Panu mł.insp. Bartoszowi Głowackiemu –Zastępcy Komendanta Powiatowego 
Policji Powiatu Łódzkiego-Wschodniego, który przedstawił główne kierunki zagrożeń na 
terenie gminy Rzgów i powiatu oraz główne kierunki działań Policji. Pan Głowacki 
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przedstawił też nowego Kierownika Posterunku Policji w Rzgowie asp.sztab. Sylwestra 
Misio. 
Następnie głos zabrał nowy Kierownik Posterunku Policji w Rzgowie, który podkreślił, że 
jest gotowy do współpracy i przedstawił swoją osobę. 
Radny Hajduk sugerował zapoznanie się Kierownika z władzą samorządową. 
Sołtys Hoja z Kalina wyraził swoje spostrzeżenia odnośnie współpracy Policji ze 
społecznością gminy Rzgów. Sołtys pytał w jaki sposób Policja zamierza współpracować z 
mieszkańcami? 
Kierownictwo przyjęło te uwagi ze zrozumieniem i obiecało dołożyć wszelkich starań aby 
rozpoznać potrzeby lokalnej społeczności. Zastępca Komendanta wyjaśnił jednak, że 
długofalowa prewencja wiąże się z przestępczością młodzieży i długofalowym procesem 
zmiany pewnych nawyków społecznych. Zastępca Komendanta podkreślił też, iż jego 
zdaniem ważniejsze od statystyk odczucie przeciętnego Kowalskiego. Problem jest 
długofalowy. 
Radna Bagińska komplementowała podstawową kadrę Komisariatu, w szczególności osobę 
dzielnicowego Góreckiego. Prosiła o ewentualne odciążenie dzielnicowych od pracy 
papierkowej. 
Radny Gierasiński sugerował aby zwrócić większą uwagę na bezpieczeństwo w Rzgowie oraz 
źle parkujące samochody. Radny zgłaszał brak policjanta do nocnego patrolowania parku w 
Rzgowie. 
Przewodniczący spytał o umowę z firmą ochroniarską, która miała interweniować w parku. 
Kierownik Małecki wyjaśnił, że w nowej umowie z firmą ochroniarską jest kilka istotnych 
elementów, które przypomniał. Omówił też po krótce uprawnienia firmy ochroniarskiej i 
obowiązki wynikające z naszej umowy z MMService. Odnośnie parku zmienimy godziny 
patrolowania parku przez firmę i zagęścimy patrole. 
Sołtys Hoja przyznał, że Policji jest więcej a odbiór mieszkańców pozytywny, sugerował 
jednak aby nie ścigać za drobne wykroczenia typu brak włączonych świateł. 
Zastępca Komendanta tłumaczył, że Policja porusza się w pewnych ramach środków represji i 
dozuje je w stosunku do przewiny. Kierownik tłumaczył, że przyjął zasadę „zero tolerancji” i 
wymaga jej stosowania od swoich ludzi, ale nie może bagatelizować wykroczeń, które 
według niektórych są „mniej poważne”. 
 
Następnie sprawozdanie z działalności od dnia 31 marca złożył Burmistrz Jan Mielczarek 
omawiając podjęte uchwały –wszystkie zostały zrealizowane. 
W dniu jutrzejszym Burmistrz odbywa spotkanie w Zgierzu, na którym ma zostać podjęty 
wspólny protest przeciwko zamierzeniom PGE Bełchatów. 
Burmistrz omówił dalej realizację zgłoszonych wniosków oraz prace Urzędu w okresie 
międzysesyjnym. 
Pani Sekretarz Regina Bagińska odczytała pismo PGE Elektrowni Bełchatów wyjaśniające, że 
elektrownia nie jest stroną w planach składowania CO2, z którymi jest utożsamiana. W 
piśmie prosi się o rozróżnienie badań geologicznych i sejsmicznych od ewentualnych planów 
składowania CO2. 
Sołtys Strycharski poinformował, że na teren lasów rzgowskich wjechały cztery samochody 
Geofizyki Toruń bez zgody Spółki Leśnej ani Burmistrza. 
Sołtys Sabela poinformował, iż na jednej z działek w Tadzinie Geofizyka Toruń zrobiła 
odwiert. 
Radny Piekarski odniósł się do jakości połatanych dziur na ul.Centralnej, radny zarzucał, że 
tam nic się nie robi. 
Kierownik Małecki ripostował, że natężenie ruchu na ul.Centralnej jest nieporównywalne na 
odcinku do Konstantyny i na odcinku do lasu. Drogi robione są w kolejności pod kątem 
największego natężenia ruchu. 
Radny Bagiński pytał czy sprawa montażu trójników została ostatecznie negatywnie 
zakończona dla nas? 
Burmistrz –sytuacja zaostrzyła się jeszcze bardziej. 
Przewodniczący prosił o przesunięcie tego tematu w punkcie wolne wnioski. 
Ad.7. 
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Przewodniczący w swoim sprawozdaniu poinformował o cotygodniowych dyżurach oraz 
uczestnictwie w konsultacjach w sprawie trasy S-8. 
Minutą ciszy uczczono pamięć tragicznie zmarłych w katastrofie pod Smoleńskiem. 
Ad.8. 
Temat zreferowała Pani Skarbnik Anna Czarnocka. 
Po rozstrzygniętym przetargu na budowę kanalizacji w Starowej Górze dokładamy 105 tys.zł. 

I. Zmiany w planie wydatków budżetowych  
1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 150.000,00 zł na zadanie inwestycyjne pn:” 

Budowa kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej wraz z przyłączami w 
miejscowościach Starowa Góra i Stara Gadka- etap 2010” 

2. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 113.486,00 zł na pomoc finansową dla 
powiatu na real. zadania pn:” Remont drogi powiatowej Nr 2941 E na odcinku ok. 
1270 m. sołectwo Grodzisko-Konstantyna- etap I” 

 
II.  Zmiany w strukturze przychodów. 

1.  Źródła pokrycia deficytu: Zmniejszenie planu wolnych środków o kwotę 210.000,00 
zł a zwiększenie planu kredytów o kwotę 210.000,00 zł. 

2.  Źródła spłaty pożyczek zaciągniętych w latach ubiegłych:  Zmniejszenie planu 
kredytów  o kwotę 210.000,00 zł a zwiększenie planu wolnych środków o kwotę 
210.000,00 zł. 

Po zmianie: 
1. Planowany deficyt  budżetu w wysokości 8.516.461,00 zł, będzie sfinansowany 

przychodami pochodzącymi z: 
1) zaciągniętych kredytów w kwocie       7.775.754,00 zł. 
2) zaciągniętych pożyczek w kwocie            580.000,00 zł. 
3) wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych                                      

na rachunku bieżącym budżetu wynikającej z rozliczeń                             
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie:      160.707,00 zł. 

2. Spłata pożyczek zaciągniętych w latach ubiegłych w kwocie 788.179,99 zł zostanie 
pokryta przychodami pochodzącymi z : 

1)  zaciągniętych kredytów w kwocie:        494.879,99 zł.   
2)   wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężn. na rachunku bieżącym 

budżetu wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie           
293.300,00 zł. 

Pytań do projektu nie było. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 10 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIII/402/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy 
Rzgów na rok 2010. Jeden radny nie głosował. 
Ad.9. 
Uchwała jest konsekwencją zmian budżetowych omówionych w poprzednim punkcie 
porządku. 
Pytań do projektu nie było. 
W głosowaniu – 10 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIII/403/2010 w sprawie zmiany w Wieloletnim 
Programie Inwestycyjnym. Jeden radny nie głosował. 
Ad.10. 
Uchwała jest konsekwencją zmian budżetowych omówionych w punkcie 8 porządku. 
Pytań do projektu nie było. 
W głosowaniu – 11 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIII/404/2010 w sprawie zmiany w Planie Rozwoju 
Lokalnego Gminy Rzgów.  
Ad.11. 
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Temat omówiła Pani Skarbnik Anna Czarnocka. Uchwała ta jest również konsekwencją 
zmian budżetowych. Zmniejszamy kwotę pomocy dla powiatu łódzkiego-wschodniego, bo 
przetarg w powiecie wyszedł korzystnie. 
Pytań do projektu nie było. 
W głosowaniu – 11 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr LIII/405/2010 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w 2010r. Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu na współfinansowanie 
zadania pn. „Remont drogi powiatowej Nr 2941E na odcinku ok.1270 m –sołectwo 
Grodzisko-Konstantyna-etap I”. 
Ad.12. 
Temat dotyczy sfinansowania zadania inwestycyjnego pn:” Budowa kanalizacji sanitarnej 
podciśnieniowej wraz z przyłączami w miejscowościach Starowa Góra i Stara Gadka- 
etap 2010”. W wyniku przetargu okazało się, że na zadanie braknie nam środków w 
wysokości 58 tys.zł. 
Przewodniczący odczytał projekt i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 11 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIII/406/2010 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
WFOŚiGW w Łodzi. 
Ad.13. 
Przewodniczący spytał radcę prawnego dlaczego uchwała z poprzedniej sesji nie została 
przyjęta? 
Mecenas Iwaszkiewicz wyjaśnił, że wynikiem głosowania radnych uchwała nie została 
przyjęta na poprzedniej sesji. Nie ma przeszkód prawnych aby do porządku obrad Rady 
wprowadzić ten punkt ponownie. 
Radny Bagiński kwestionował zdanie radcy Iwaszkiewicza i pytał dlaczego ponownie radni 
mają wypowiadać się na poniższy temat. 
Podobne zdanie wyraził radny Zając. 
Po krótkich wyjaśnieniach radcy prawnego Przewodniczący odczytał projekt uchwały i 
przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 9 „za”, 1 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska uchwałą 
nr LIII/407/2010 w sprawie wydała negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały Rady 
Powiatu w Brzezinach w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Brzezinach. Jeden radny nie głosował. 
Ad.14. 
Temat już omówiony na poprzedniej sesji i komisjach. Odszkodowanie wypłacone będzie za 
poszerzenie drogi gminnej. 
Odszkodowanie z wyceny wychodzi poniżej 20 zł./m².Odszkodowanie w wysokości 35 tys.zł 
zostało uzgodnione po wycenie protokołem uzgodnień między Burmistrzem a Panem 
Wieczorkowskim. 
W głosowaniu – 7 „za”, 2 -„przeciw”, 2-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr LIII/408/2010 w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Rzgowa do wypłaty odszkodowania za drogę w Czyżeminku (działki nr 26/2 i 26/3). 
Ad.15. 
Temat przybliżyła Pani Sekretarz Krystyna Motycka. Uchwała dostosowuje obwody 
głosowania do nazw ulic podejmowanych przez radę. 
Radny Bagiński wnioskował aby przejrzeć uchwałę, ponieważ uchwała zawiera omyłkę –w 
załączniku nie wymieniono ulicy „Józefa Bema”, o której mowa w § 1 uchwały. 
Wprowadzono zgłoszoną poprawkę. 
Innych uwag nie było. 
W głosowaniu – 11 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr LIII/409/2010 w sprawie dostosowania warunków 
geograficzno przestrzennych i uszczegółowienia opisu granic obwodów głosowania.  
Ad.16- 26. 
Jako pierwsza sprawozdanie z działalności SP w Kalinie złożyła Pani Dyrektor Teresa Głąb-
zgodnie z zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 
Za SP w Rzgowie sprawozdanie odczytała Pani Anna Pikala- zał nr 5 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności SP w Guzewie przedstawił Dyrektor Tomasz Drabczyński –zał. 
6 do protokołu.. 
Sprawozdanie Gimnazjum złożył Zastępca Dyrektora Pan Paweł Gajda, zgodnie z 
załącznikiem nr 7 do protokołu sesji. 
Sprawozdanie Przedszkola przedstawiła Pani Dyrektor Mariola Mikołajczyk- zgodnie z zał. 
nr 8 do niniejszego protokołu. 
Informację z funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu w Rzgowie przekazała siostra Atleta 
Czyżak –sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie z działalności GPZ w Rzgowie i realizacji Programu zdrowotnego za rok 2009 
złożyła pani Kierownik Przychodni dr Elżbieta Solnica, zgodnie z zał. nr 10 do protokołu 
sesji. 
Na zakończenie Pani dr Solnica zaapelowała aby wyegzekwować oznakowanie numerów 
domów w gminie, ponieważ dr pediatra ma problem z dotarciem do małych dzieci. 
Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 GOPS w Rzgowie 
przedstawiła Kierownika ośrodka Pani Joanna Zdanowicz, zgodnie z załącznikiem nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
Radny Hajduk pytał w jakiej ilości można wydać ubogim mąkę? 
Pani Kierownik wytłumaczyła, że zgodnie z zawartym porozumieniem ilość wydawanych 
produktów jest określona w przedziale, dany transport jest dzielony między 
zakwalifikowanymi, ale nigdy nie wiadomo wcześniej jaki będzie transport, jeśli ktoś się nie 
zgłosi, produkty są dzielone między pozostałych. Pilnujemy średniej ustalonej. 
Radny Hajduk pytał następnie czy produkty są wożone do domu? 
Pani Kierownik wyjaśniła, że nie, ale jeśli paczka jest duża na wieloosobową rodzinę, 
pracownik mógł zawieźć komuś taką paczkę. 
Radny Owczarek spytał czy z pomocy korzystają osoby posiadające emerytury lub renty? 
Pani Kierownik wyjaśniła, że również, w zależn0ści jak duża partia żywności trafia z banku 
żywności, rozdziela się ją pomiędzy tylu osób, ile starczy. 
Radny Owczarek –jak jest najniższa stawka emerytury lub renty aby otrzymać pomoc? 
Pani Zdanowicz –nie ma limitów, ale kwalifikuje się osoby pod względem ich potrzeb. 
Radny Owczarek –jaka suma jest przeznaczona na pomoc typu zakup opału? 
Pani Kierownik – 284 tys. zł, średnio 326 zł. 
Sprawozdanie Pełnomocnika Burmistrza Rzgowa ds Uzależnień z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii za rok 2009 stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji –przedstawiła je Pani 
Agata Nawrocka. 
Sprawozdanie z działalności stowarzyszenia Otwarte Serca złożył Pan Krzysztof 
Chrzanowski, zgodnie z załącznikiem nr 13 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 GOK w Rzgowie złożył 
p.o. obowiązki Dyrektora Pan Jarosław Rychlewski, zgodnie z załącznikiem nr 14 do 
niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie z działalności merytoryczno-finansowej za rok 2009 Biblioteki Gminnej w 
Rzgowie złożyła Pani Kierownik Mirosława Olszewska - zał. nr 15 do protokołu sesji. 
Sprawozdanie rzeczowo-finansowe GLKS „Zawisza” za rok 2009 złożył Prezes klubu Pan 
Bogdan Papuga, zgodnie z załącznikiem nr 16 do protokołu. 
Sprawozdanie rzeczowo-finansowe LUKS „Sokół” za rok 2009przedstawiła Pani Grażyna 
Żabka, zgodnie z załącznikiem nr 17 do protokołu. 
Informację nt realizacji programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi 
w 2009r. przekazała Pani Burmistrz Jadwiga Pietrusińska, zgodnie z załącznikiem nr 18 do 
protokołu sesji. 
Ad.27. 
Sprawozdanie rzeczowo-finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2009 złożył Kierownik 
Konrad Kobus –sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Radny Bagiński poprosił o informację jaka jest tendencja w nieudokumentowanych stratach 
wody i czy GZWiK jest przygotowany do wymagań dotyczących gospodarki osadami, jako że 
od 2013 roku w Polsce będzie obowiązywać zakaz składowania osadów. 
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Kierownik Kobus- tendencja jest malejąca, w tym roku straty zmniejszyły się o 3%, 
technologicznie GZWiK nie jest przygotowany do gospodarki osadami. Nie ma firm 
specjalizujących się w gromadzeniu osadów –Kierownik odpowiada gdzie jest wywieziony 
osad mimo powierzenia go firmie zewnętrznej, więc jest to problem. 
Sołtys Strycharski przedstawił prośbę Pani Andrzejewskiej z Tuszyńskiej o dokończenie 
przyłącza wod-kan. Nie ma głównej rury ściekowej a problem jest. 
Kierownik wyjaśnił, że na Tuszyńskiej 10 na terenie nieruchomości znajduje się studzienka 
kanalizacyjna, do której Pani Andrzejewska powinna się podłączyć. Jest trzech mieszkańców, 
ale jedna nieruchomość i studzienka dla wszystkich. Nie ma innego odejścia do rury głównej. 
Osoba, która budowała studzienkę, powiedziała, że podłączy Panią Andrzejewską w zamian 
za drobną opłatę rzędu kilkuset złotych. 
Kierownik Kobus –to nie jest sprawa GZWiK. 
Następnie Kierownik zwrócił się do Rady z prośbą o przekazanie 47 tys.zł nadwyżki 
budżetowej GZWiK z powrotem do ZWiK-u, jako że zakład musi zakupić pompę, która 
popsuła się w Starej Gadce, należy też przebudować przepompownię na ul.Cmentarnej oraz 
wyremontować kilka studzienek kanalizacyjnych na ul.Tuszyńskiej. Musimy przymierzyć się 
do remontu studzienek, bo do jednej nikt z workiem asfaltu nie przyjedzie. Na ul.Grodziskiej 
studnia opuściła się o centymetr tak, że szkody po zimie są znaczne. Do remontu byłoby 
maksymalnie 15 studzienek –średnio po 3 tys.zł za jedną. 
Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia do końca kwietnia oświadczeń 
majątkowych. 
Zarządzono 20 minut przerwy. 
Po przerwie: 
Ad.28. 
Sprawozdanie z budżetu za rok 2009 przedstawił w głównych liczbach Burmistrz Jan 
Mielczarek: 
Planowane dochody w kwocie:     30.143.281,22 zł 
Wykonane dochody w kwocie:     31.685.580,37 zł 
Co stanowi:        105,12 % planu. 
Główne źródła dochodów to: 

• Podatek od nieruchomości w kwocie:   9.972.214,22 zł 
co stanowi:       31,47 % dochodów. 

• Udziały w podatku od osób fizycznych  
          oraz karta podatkowa w kwocie:               6.732.744,80 zł 
          co stanowi:                           21,25 % dochodów. 

• Podatek od czynności cywilno prawnych:  4.567.527,77 zł 
co stanowi:       14,42 % dochodów 

• Subwencja z budżetu państwa w kwocie:   3.799.734,00 zł 
co stanowi                                                              11,99 % dochodów 
Istotne znaczenie na wykonanie dochodów miały wpływy z podatku od czynności 
cywilnoprawnych od osób fizycznych. Plan po zmianach wynosił 2.278.358,00 zł zaś 
wykonanie 4.515.771,87 zł, co stanowi 198,20 % planu. Wpływy z tego podatku stanowiły 
trzecie co do wielkości źródło dochodów w budżecie po podatku od nieruchomości od osób 
prawnych i udziałach w podatku dochodowym od osób fizycznych. 
 
Planowane wydatki w kwocie:     36.167.916,22 zł 
Wykonane wydatki  w kwocie:               32.183.341,98 zł 
Co stanowi:            88,98 % planu. 
W tym: 
Plan wydatków inwestycyjnych:    13.649.263,00 zł 
Wykonanie wydatków inwestycyjnych:   13.486.083,81 zł 
co stanowi:           98,80 % planu. 
Wydatki inwestycyjne stanowiły 41,90 % ogółu wydatków budżetowych. 
Najwięcej wydatkowano z budżetu na oświatę. 
Wydatki wyniosły 6.721.637,98 zł co stanowi 20,89 % ogółu wydatków. Natomiast 
subwencja oświatowa z Ministerstwa Finansów wyniosła 3.799.734,00 zł. Gmina posiadała 
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zadłużenie z tytułu zaciągniętych pożyczek na 31.12.2009 r. w wysokości 2.020.500,00 zł. co 
stanowi 6,38 % planowanych dochodów. 
Przewodniczący spytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza za rok 2009? 
Pytań nie zgłoszono. 
Ad.29. 
a)projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
b)Sekretarz obrad Regina Bagińska odczytała opinię RIO w sprawie sprawozdania Burmistrza 
Rzgowa z wykonania budżetu za 2009 rok. Opinia jest pozytywna. 
c-d)Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli 
wykonania budżetu za rok 2009 –w wyniku kontroli Komisja Rewizyjna nie stwierdziła 
żadnych nieprawidłowości w sprawozdaniu i nie zgłosiła uwag odnośnie wykonania budżetu 
za rok 2009. Po szczegółowej analizie sprawozdania, wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik 
Anny Czarnockiej oraz Kierownika Referatu Inwestycji Zbigniewa Snelewskiego Komisja 
wypracowała wniosek o udzielenie absolutorium z wykonania budżetu za rok 2009 
Burmistrzowi Rzgowa. 
Sekretarz Regina Bagińska odczytała opinię RIO odnośnie wniosku absolutoryjnego Komisji 
Rewizyjnej –RIO nie zgłasza zastrzeżeń do przedstawionego wniosku Komisji. 
e)Przewodniczący otworzył debatę absolutoryjną -dyskusję nad wnioskiem absolutoryjnym 
Komisji Rewizyjnej. Sprawozdanie zostało już wcześniej omówione bardzo szczegółowo z 
radnymi na posiedzeniach komisji, w związku z czym radni nie zgłosili uwag ani do 
sprawozdania, ani do wniosku absolutoryjnego.  Nikt z gości również nie zgłosił woli 
zabrania głosu. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały „za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi 
Rzgowa”. 
f)Przewodniczący, zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie 
spytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały w odczytanym kształcie, czyli za udzieleniem 
absolutorium Burmistrzowi Rzgowa? 
W głosowaniu – 9 „za”, 3 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr LIII/410/2010 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania 
z wykonania budżetu i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa. Rada Miejska 
udzieliła absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2009. 
Przewodniczący poszczególnych komisji, Sekretarz sesji oraz Przewodniczący Marek 
Bartoszewski wręczyli kwiaty Pani Skarbnik, Panu Burmistrzowi oraz Zastępcy Burmistrza. 
Burmistrz podziękował za współpracę radnym oraz swoim służbom i radom sołeckim, 
komplementował też zespół kierowniczy Urzędu. Udzielone absolutorium było dwudziestym 
w karierze Burmistrza. 
Ad.30. 
Uchwała jest reakcją Rady Miejskiej na pismo mieszkańców Rzgowa, które wpłynęło do rady 
w dniu 27 kwietnia br. –mieszkańcy apelują w nim o podjęcie kroków zmierzających do 
całkowitej rozbiórki dawnej remizy OSP w Rzgowie. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Radny Mateusz Kamiński zauważył, że decyzja o rozbiórce leży w gestii organu 
wykonawczego, czyli Burmistrza Rzgowa i stwierdził, iż nie chciałby się wypowiadać na 
temat rozbiórki. 
Radny Hajduk nie zgodził się z przedmówcą i poparł całkowitą rozbiórkę. 
Radny Bagiński zauważył, że Rada Gminy jest przedstawicielem społeczności i 
zaproponował załączenie tego pisma do uchwały. Radny sugerował powrót do poprzedniego 
brzmienia projektu i użycie słów „oburzenie”. 
Przewodniczący poprosił o zabranie stanowiska w sprawie radcę Iwaszkiewicza. 
Radca przyznał, że wystąpienia do władz budowlanych powinien czynić organ wykonawczy, 
ale ponieważ są takie trudności ze strony Konserwatora Zabytków, sprawa jest ważna również 
dla Rady i to do organów nadzoru należeć będzie rozpatrzenie tej uchwały. Uchwały 
intencyjne są przyjęte a ta ma taki właśnie charakter. W kwestii wprowadzenia pisma 
mieszkańców do uzasadnienia uchwały nie jest to przyjęte w treściach uchwał, stanowisko 
jest stanowiskiem Rady. Radca wskazywał też na ochronę danych adresowych zawartych w 
piśmie mieszkańców. 
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Sołtys Strycharski przypomniał, że w założeniach 50 lat temu strażnica już miała być 
rozebrana i przeniesiona gdzie indziej. Sołtys podkreślał, że większość mieszkańców jest za 
całkowitą rozbiórką. 
Radny Gąsiorek proponował wykonanie ekspertyzy jako załącznik do konserwatora, aby 
zobrazować zły stan murów. 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że konserwatora stan budynku nie interesuje, skrajnie nakazuje on 
nawet odbudowę. Pani Burmistrz tłumaczyła, iż nie chodzi w sprawie o wyręczanie 
Burmistrza, ale o męską decyzję ze strony Rady. 
Radny Gierasiński poparł inicjatywę podjęcia dyskutowanej uchwały. 
Pani Wiceprzewodnicząca Bagińska podkreśliła, że pismo wraz z podpisami i tak pójdzie do 
konserwatora, ale nie jest dobrym pomysłem eksponowanie pisma z podpisami w internecie. 
Radca przypomniał wniosek radnego Bagińskiego i na prośbę Przewodniczącego spytał kto z 
radnych jest za przyjęciem poprawki do uzasadnienia uchwały polegającej na dopisaniu w 
treści uzasadnienia, że załącza się pismo mieszkańców – „pismo w załączeniu”? W 
głosowaniu 10 „za” radni przegłosowali przyjęcie poprawki zgłoszonej przez radnego. 
Radca prawny negatywnie wypowiedział się jednak o wprowadzonej zmianie.  
Po krótkiej dyskusji zgodzono się, że opublikowana zostanie treść pisma, ale bez podania 
nazwisk i danych adresowych z uwagi na ochronę danych osobowych. 
Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały po wprowadzonych poprawkach i 
przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 11 „za”, 0 -„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr LIII/410/2010 w sprawie stanowiska Rady Miejskiej 
w Rzgowie w przedmiocie inicjatywy mieszkańców Rzgowa odnośnie rozbiórki dawnej 
remizy OSP w Rzgowie. 
Zastępca Burmistrza Rzgowa spytała radnego Kamieńskiego czy jest za rozbiórką strażnicy, 
czy przeciw niej? 
Radny stwierdził, że już się wypowiedział- to nie leży w kwestii rady, ale w kompetencjach 
organu wykonawczego i to organ wykonawczy doprowadził do takiej sytuacji, że nie można 
strażnicy rozebrać. 
Ad.31. 
Nowych interpelacji brak. 
Ad.32. 
Radny Bagiński: 
-jak wygląda kwestia montażu trójników na sieci łódzkiej? 
Radny wnioskował aby tematy dotyczące gospodarki wodno-ściekowej w gminie były ujęte w 
porządku obrad sesji jako odrębny punkt do zreferowania przez wyznaczoną osobę. Zdaniem 
radnego poprzez nie dość zdecydowane działania organu wykonawczego montaż trójników 
nie doszedł do skutku a jego ewentualnie późniejsza realizacja pociągnie za sobą 
konsekwencje w postaci czterokrotnie zwiększonych kosztów. Radny przypomniał też, iż 
kilka lat temu dotykaliśmy tematu budowy zbiorników retencyjnych w Rzgowie i 
energooszczędnego systemu podaży wody w Rzgowie poprzez budowę przepompowni 
drugiego stopnia. Rok temu oddano koncepcję gospodarki wodnej Gminy Rzgów, która 
dawała obraz systemu wodnego w gminie i na jej podstawie powinniśmy podjąć konkretne 
działania. 
Radny Piekarski: 
-zabrano pojemniki na plastik, szkło i papier –dlaczego cała Starowa Góra jest karana za kilka 
osób, które śmieciły koło pojemników? Gdy pojemniki jeszcze były, nie opróżniano ich z 
kolei dość często. Radny wnioskował aby wyegzekwować obowiązek posiadania puszek i 
podpisanych umów o odbiór śmieci od mieszkańców Rzgowa, w tym działkowiczów. Radny 
wnioskował o ponowne ustawienie pojemników na selektywną zbiórkę w Starowej Górze. 
-miała zostać założona brama na żwirowisku, a jest jedynie prowizoryczne zabezpieczenie 
-odmulić kanał w Starowej Górze przy Grocie 
Sołtys Wróblewski: 
-posprzątać piach na skrzyżowaniu w Grodzisku przy jezdni i w Konstantynie przy 
krawężnikach 
-sprzątnąć śmieci na poboczach przy drodze do Bronisina i do Starowej Góry 
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-wymalować oś jezdni na skrzyżowaniu w Konstantynie –doszło już do dwóch wypadków 
Kierownik Małecki –pojemniki na ul.Wójtowskiej przeznaczone były do selektywnej zbiórki, 
której tam nigdy nie było. Pojemniki zostały usunięte na wniosek grupy mieszkańców, do 
którego to wniosku dołączono liczne fotografie dokumentujące bałagan przy pojemnikach. W 
kwestii kontroli wywiązywania się mieszkańców z obowiązku posiadania umów na wywóz 
śmieci, możemy ją na wniosek radnego przeprowadzić. Odnośnie uchwały w sprawie 
żwirowiska, nie traktowała ona o ogrodzeniu terenu i zakupie bramy, ale o uznaniu skargi 
radnego za niezasadną. Kierownik spytał też o który odcinek kanału chodzi w zgłoszonym 
wniosku? 
Odnośnie wymiecienia piasku z jezdni Kierownik przyznał, że ma pewien problem 
organizacyjny –musi rozplanować zaległe urlopy pracowników z koniecznością łatania dziur 
w asfalcie. Co do wymalowania osi mogę to zrobić ale przy świadomości, ze będzie to 
sprzeczne z przepisami, bo droga musi mieć co najmniej 5,75. Na przyszłość Kierownik 
wnioskował aby inwestycja była odbierana wraz z oznakowaniem poziomym i pionowym. 
Kierownik poprosił radnego Piekarskiego o uściślenie, który kanał jest najbardziej zamulony. 
Radny Piekarski doprecyzował, że chodzi o kanał odprowadzający wodę od ulicy Centralnej 
do Grota. 
Radny pytał jeszcze czy można wyegzekwować aby ludzie podłączali się do kanalizacji –w 
wielu miejscach jest sieć, a ludzie i tak się nie podłączają, sprawą trzeba w końcu się zająć. 
Przewodniczący zabrał głos odnośnie zaśmiecania placyka koło puszek na selektywną zbiórkę 
przy Wójtowskiej –śmieci leżały wszędzie i trzeba było w końcu zlikwidować punkt. 
Ponadto, każdy może mieć swój worek na selektywna zbiórkę. 
Kierownik Małecki podkreślił, że nie wydaje mu się celowe, aby mieszkańcy miejscowości, 
którzy prowadzą selektywną zbiórkę płacili za naruszenia prawa przez mieszkańców Starowej 
Góry. Nie zabraniamy przywiezienia wyselekcjonowanych śmieci do innego punktu 
składowania, ponadto odbiorcy śmieci zabierają odpady segregowane po niższych cenach. 
Naruszenia kodeksu ds. wykroczeń nie są winą gminy. 
Przewodniczący –czy jest sposób na wyegzekwowanie podłączenia się do sieci osób 
prywatnych? Czy możemy zabierać studzienki wodomierzowe mieszkańcom, którzy nie 
podłączają się do sieci? 
Kierownik Kobus sygnalizował, że największy problem z siecią kanalizacyjną jest w 
Rzgowie. Kierownik wnioskował o zwołanie komisji poświęconej wyłącznie tematom 
wskazanym między innymi przez radnego Bagińskiego. Kierownik tłumaczył też, że nie 
można wyłączyć hydrofornii tylko częściowo. Kierownik proponował wykonanie projektu 
połączenia Rzgowa ze Starowej Góry rurą ø 200, ale hydrofornie i tak muszą zostać 
zmodernizowane. Kierownik podkreślił, i ż każdy obywatel ma obowiązek przyłączenia się do 
sieci, ale co zrobić z ludźmi, którzy nie chcą ze względów finansowych? Nie ma praktycznie 
możliwości prawnych wyegzekwowania tego obowiązku. W kwestii zdjęcia zaworów ze 
studzienki –każda studnia posiada przewody elektroniczne i zdjęcie zaworu może 
spowodować zwarcie w instalacji elektrycznej i nie działała kanalizacja na całej ulicy. 
Kanalizacja podciśnieniowa wyraźnie nie pasuje do mentalności naszych mieszkańców. Na 
Starowej Górze wystarczy, że nie domknie się choćby jeden zawór, to cała kanalizacja 
praktycznie staje, bo załączają się pompy próżniowe i potrzebuję sześciu ludzi aby znaleźć 
usterkę –każdy kilowat kosztuje, a praca pomp nie jest tania. 
Radca Iwaszkiewicz na prośbę Przewodniczącego przyznał, ze kwestie włączenia się do sieci 
gminnej są uregulowane prawem i każdy ma obowiązek posiadani właściwego 
odprowadzenia ścieków –nie ma tutaj „wolnej amerykanki”. Niemniej jednak, nie każdy musi 
się włączać, np. jeśli ma przydomową oczyszczalnię ścieków, w sieć nie trzeba się włączać. 
Radny Owczarek: 
-skomplementował jakość prac na drodze do Kalinka, gdzie referat Pana Małeckiego łatał 
dziury w miesiącu kwietniu, niestety jednak łatanie dziur tłuczniem nie daje długotrwałych 
efektów –dziury znów się pojawiły. Radny prosił o pomoc radnego powiatowego Konrada 
Kobusa aby zorientował się w możliwościach pozyskania środków z powiatu na remont tego 
odcinka drogi. Zdaniem radnego jedynie wymiana nawierzchni asfaltowej uratuje sytuację. 
-posprzątać śmieci z poboczy drogi 
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Radny narzekał, że nie może posprzątanych z drogi śmieci przywieźć na gminne wysypisko. 
Radny wnioskował też o dołożenie środków z nadwyżki 
Sołtys Domański: 
-nieuregulowany stan prawny działki w Romanowie 42/2 –Rada sołecka wnioskuje o 
opracowanie planu zagospodarowania w celu wykorzystania tej działki pod boisko, plac 
zabaw. Sołtys odczytał wniosek rady sołeckiej Romanowa w tym temacie. Mieszkańcy 
Romanowa są zainteresowani przejęciem tej działki od ARiMR i wykorzystanie jej pod 
rekreację. 
Kierownik Cieślik wyjaśnił, że Agencja stawia konkretne warunki aby dana działkę na 
potrzeby wsi przekazać –we wniosku o przejęcie takiej działki (ta w Romanowie ma 1ha 67) 
trzeba określić cel, na jaki działka ma zostać przeznaczona, cel ma być tożsamy z planem 
zagospodarowania przestrzennego, do Agencji należy dostarczyć dokumentację określającą 
potrzeby gruntowe na realizację zadania inwestycyjnego, uchwałę Rady Miejskiej określającą 
plan inwestycyjny ze wskazaniem środków na zabezpieczenie tej konkretnej inwestycji, 
zaświadczenie, że gmina nie dysponuje w rejonie sołectwa gruntami na realizację wskazanego 
zadania inwestycyjnego oraz wypis z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z 
częścią opisową, graficzną lub studium przypadku jeśli brak jest planu. 
Przewodniczący zwrócił się do Burmistrza z wnioskiem o zabezpieczenie przy podziale 
środków z nadwyżki budżetowej na przejęcie tej działki, zgodnie z wnioskiem Rady sołeckiej 
z Romanowa. 
Radny powiatowy Konrad Kobus odniósł się następnie do wniosku radnego Owczarka o 
zabezpieczenie środków w powiecie na modernizację drogi Kalinko-Modlica –radnych w 
powiecie jest 18 a decyduje głosowanie. Jeśli jednak Rada Miejska w Rzgowie przyzna jakieś 
środki własne, mogę wystąpić do Starosty o dołożenie środków powiatowych. 
Przewodniczący wnioskował do burmistrza o przyjęcie w tym roku choćby projektu 
modernizacji drogi z Kalinka do Modlicy. 
Radny Gierasiński: 
-wniosek o połatanie wszystkich dziur w asfalcie na danej ulicy –kompleksowo –jako 
przykład radny podał dziurę przy Pl. 500-lecia, która została załatana, a obok pięć metrów 
dalej jest kolejna, juz nie załatana. Drogi do połatania od Ptaka na ul.Tuszyńskiej, na Starej 
gadce, do Grodziska. Na ul.Łódzkiej przy Słonecznej nie da się przejechać prawą stroną aby 
nie wpaść w dziurę –do połatania. 
-ująć w inwestycjach wykup działki po GS-ie przy wjeździe (waga) tak aby można było 
poszerzyć wjazd do domu kultury i hali sportowej. 
Kierownik Małecki podkreślił, że brygada obsługująca recykler pracuje non stop, a jeśli 
chodzi o ul.Łódzką to wykonawca usuwający awarię zobowiązał się do usunięcia dziury. 
Wypróbowaliśmy nowa technologię łatania dziur –efekty można ocenić na odcinku między 
ul.Ogrodową a Długą –tam jest położona ta mikronawierzchnia w cenie 13 zł/m². Odcinek na 
Tuszyńskiej koło stadionu wymierzymy pęknięcia i spróbujemy połatać je z pieniędzy 
powiatowych w tej technologii. 
Sołtys Zimoń: 
-na Kalinku –polu droga dojazdowa jest tak zjeżdżona przez przedsiębiorstwo, które wycinało 
tam drzewa, że należałoby ją wyrównać. 
Kierownik Małecki –ta sprawa została już do nas zgłoszona- napisaliśmy pismo do GDDKiA 
o przywrócenie stanu pierwotnego zniszczonej drogi. Równiarka miała jeszcze dziś naprawić 
drogę między Modlicą a Kalinkiem i nasz odcinek do Przypusty od kalinko-Pole. Jeśli nie uda 
nam się wyegzekwować naprawy tej drogi od sprawcy, porównamy drogę sami, ale musimy 
chociaż spróbować przymusić do tego sprawcę uszkodzeń. 
Ad.33. 
Komunikatów brak.  
Ad.34. 
O godz. 19.15 prowadzący obrady Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski - wobec 
wyczerpania porządku obrad zamknął obrady LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Rzgowie. 
Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nośniku CD. 
Protokół sporządziła:                                          Obradom przewodniczył: 


